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 Verslag Algemene Ledenvergadering MHC Forescate 11 september 2014 
 
 
Aanwezig: volgens de bij de secretaris aanwezige presentielijst 36 leden. 
 
Bericht van verhindering: 
Derk Jaap Engelen, Jan Croon, Will Burki, Rob Joosten, Willem Kauffmann, spelers Heren 1, Jan 
Baudoin, Ellen de Vette 
 
Verslag: Susan Moll 
 
1. Opening 
Voorzitter Jelle Raap heet iedereen hartelijk welkom en in het bijzonder de ereleden Tineke Vrijheid, 
Toon Segeren en Aad Bol. 

 
Met excuses voor de verhindering van penningmeester Derk-Jaap Engelen, zal de voorzitter zelf waar 
mogelijk het financieel verslag behandelen en toelichting geven.  

 
De situatie bij HGC omtrent de illegale filmbeelden van speelsters wordt op de agenda toegevoegd als 
punt 8. 
 
2.  Verslag van de Algemene Ledenvergadering van 1 september 2013 
Het verslag van 1 september 2013 wordt vastgesteld onder dankzegging aan de opsteller Niek 
Veeken. 
 
3.a. Jaarverslag van het seizoen 2013/2014 
De voorzitter geeft een uitgebreide presentatie over de door MHC Forescate in het seizoen 2013-2014 
uitgevoerde activiteiten. Bekijk per onderwerp en commissie de dia’s 3 t/m 12 van het Powerpoint 
document (bijlage). En met kort hieronder de volgende aanvullingen; 
 
1. Het tekort aan scheidsrechters is aan het inlopen, maar nog steeds bestaat behoefte aan 
verbreding. Blijven stimuleren om ook C- en D-ouders hierbij te betrekken;  

2. Het totale pakket aan inkomsten in de sponsorcommissie is gestegen. Er zijn enkele mooie 
sponsorcontracten binnen gehaald, maar ook sponsoractiviteiten moeten we blijven stimuleren en 
uitbreiden.  

3. Er is een werkgroep geformeerd die het zaalhockeybeleid zal vaststellen. Het beleid is er nog niet, 
maar zal in het technisch beleidsplan van het Technisch Hockeyhart (THH)worden meegenomen. 

4. Het bestuur heeft inmiddels de derde helft van de veteranenteams bezocht. Dit is goed ontvangen. 
Het aantal teams is gegroeid t.o.v. 2 jaar geleden. Inmiddels 2 heren- en 3 damesteams. 

5. Forescate is goed in het organiseren van toernooien en evenementen en ook de commissie 
communicatie heeft daarbij steeds een goede aanvullende rol gespeeld 
6. Er is opnieuw hard gewerkt door onze Manager HTZ, Esther Swen, bij het zoeken en vinden van 
trainers voor de vele tientallen teams 

7. HTZ en bestuur hebben afgelopen seizoen veel input gehad vanuit het THH 
8. De commissie Sportiviteit&Respect kende gelukkig geen grote excessen. Wel langzaamaan wat 
verruwing waarneembaar langs hockeyveld. Is signaal om met coaches en ouders over gedrag te 
communiceren. De leden van de commissie zijn voor komend seizoen niet meer beschikbaar. Nieuwe 
vrijwilligers mogen zich melden en commissielid Martijn Schoonhoven begeleidt ze de eerste tijd nog. 
9. Het A/B-feest, door het jeugdbestuur georganiseerd, is goed verlopen. Animo zal wat minder 
worden nu de drankleeftijd is aangepast. 
10. Speciale aandacht voor de WK-commissie afgelopen seizoen. Groot spektakel op 1 juni tijdens het 
WK toen Forescate met 700 leden in 10 bussen naar het ADO-stadion reed om een WK-zondag bij te 
wonen. Dit is een onvergetelijke dag geweest.  

11. Faciliteiten en Beheer. Het uitstekende onderhoud van onze velden is cruciaal geweest bij het uit 
kunnen stellen van vervanging van de toplaag van de velden 2 en 3. Verder blijft verhuur aan derden 
een belangrijkste inkomstenbron voor Forescate. Het faillissement van Estro (grote 
kinderopvangorganisatie met een vestiging boven ons clubhuis) had voor Forescate nauwelijks 
gevolgen, omdat Forescate tot een regio behoort waar de vestigingen van Estro een doorstart hebben 
kunnen maken. Ze stoppen alleen met het huren van onze clubhuisruimte. De ruimte boven blijft 
verhuurd. 
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3.b. Jaarrekening 2013/2014, verslag van de penningmeester. 
De voorzitter presenteert, bij verhindering van penningmeester Derk-Jaap Engelen, de jaarrekening 
2013-2014. Jaarverslag en begroting jaarrekening worden gedeeld. Met een kleine 1.200 leden zijn er 
meer leden dan waar rekening mee was gehouden in de begroting. De totale contributie-inkomsten 
zijn dus verhoogd. Alle contributie is volledig geïncasseerd. Daarnaast overall een positief resultaat 
van ca. € 40.000 over afgelopen seizoen. Cijfers worden doorgelopen met de leden. 

 
De voorzitter wijst erop dat veel ledenparticipatie nodig blijft om club draaiende te houden.  

 
Vraag Nicolette Goemans: Er komen steeds meer leden. Er komen ook vragen om meer te trainen. Is 
het mogelijk ruimte terug te vragen van de BSO? Oog houden voor balans wat je de leden kunt bieden 
in relatie tot de beschikbare ruimte.  
Antwoord: We kunnen niet zonder externe baten. Maar met inachtname van het 4

e
 veld moeten we in 

de vraag kunnen voorzien van 3x trainen per week voor eerste teams. Ook met elkaar creatief willen 
kijken naar oplossingen. Waar mogelijk loze ruimte en tijd proberen in te vullen. Mogelijk ook jongste 
jeugd wat meer naar de zondag plaatsen. Deze optie wil Forescate graag bespreken met de KNHB, 
maar dit zal dan breed gedragen moeten worden met andere clubs. 

 
Vraag van Martijn Schoonhoven: In financieel verslag staat kopje "kosten clubblad"? Is toch 
vervangen door Forescate Facts afgelopen seizoen. 
 Antwoord: Forescate Facts is al enkele jaren niet meer uitgekomen. Deze kosten betreffen o.a. 
drukwerk, zoals flyers en evenementen aankondigen. Of voor een (nieuw) blad voor nieuwe leden. 
Nieuwe leden hebben veel vragen. Daarnaast speelt de overweging om met Forescate Facts te 
stoppen. Voorstel Martijn Schoonhoven om deze posteen andere naam te geven in de stukken. 
 
3.c. Verslag van de kascommissie/ benoeming lid kascommissie en dechargeverlening bestuur 
over hockeyseizoen 2013/2014. 
De kascommissie is tevreden met de financiële verslaglegging en stelt de ledenvergadering voor de 
penningmeester decharge te verlenen. Martijn Schoonhoven wordt benoemd en met instemming van 
de leden als derde lid aan de kascommissie, naast Tjade Dantuma en Peter Haverman, toegevoegd.  
 
4. Verslag stichting E.K.A.A.  
De Stichting EKAA, waar het beheer van de hockeyvelden  1, 2 en 3 plaatsvindt, zal samengaan met 
de Stichting Beheer Sportvelden Sportpark Adegeest (SBSSA). Nu worden veld 4 en de 
kunstgrasvelden van Voorschoten 97 in de Stichting SBSSA beheerd. De fusie zal in de loop van 
2014 worden geformaliseerd. 
 
Vraag: Hoe is de scheiding van de middelen geregeld?  
Antwoord: Binnen SBSSA worden ontvangen gelden geoormerkt. Voor het vervangen van de 
verschillende toplagen worden aparte voorzieningen gevormd. Alvorens investeringen te kunnen 
doen, zal de betreffende voorziening voldoende groot moeten zijn.  
 
De heren Roderick van Houten en Hans Nagtegaal (EKAA) worden hartelijk bedankt voor hun inzet en 
verrichte werkzaamheden.  
 
 
5. Samenstelling bestuur; voordracht bestuursleden en aftredende bestuursleden 
- Ineke de Jong treedt af als secretaris van het bestuur. 
- Het bestuur stelt voor Leontien Wisman te benoemen als secretaris en de leden zijn het daar mee 

eens getuige het instemmend applaus. 
- Marije Wiegant treedt af als bestuurslid gastvrijheid en evenementen. Gesprekken over opvolging 

zijn gaande. 
- Johnno Wesseling treedt af als bestuurslid sponsoring en communicatie. Gesprekken over 

opvolging zijn gaande. 
 
Mark de Kock wordt deze avond onder applaus benoemd als Lid van Verdienste. De voorzitter spreekt 
het nieuwe Lid van Verdienste toe. Lange historie, diverse vrijwilligersfuncties achtereen vervuld, nog 
steeds heel actief op de hockeyclub.  



                                                                                                         MHC Forescate                 Pagina 3 van 4. 

 

 3

 
Drie andere mensen leden in het zonnetje gezet met applaus en bloemen: 

• Nicolette Goemans die tijdens afgelopen zomervakantie de taken van de HTZ manager 
wekenlang heeft waargenomen  

• Elly van Kampen, WK-ambassadeur en de grote initiator en organisator achter de WK-organisatie  

• Ted Dijksman: Mocht er zelf naar raden. “Ik ben dit jaar 70 geworden en 40 jaar lid”. Oudste 
spelende lid 

 
6. Nieuw lidmaatschap/contributie 
 
6.a. Instelling nieuw lidmaatschap Kabouters met ingang van seizoen 2014-2015 
Kabouterhockey is een groot succes. Met 10 kinderen (groep 2 leeftijd) begonnen als pilot afgelopen 
seizoen. Enthousiast ontvangen door kinderen en ouders. Bedoeling is  om zodoende vooral meer 
jongens op jonge leeftijd te werven en te behouden voor MHC Forescate. 
 
Kabouterhockey is echter ook bewerkelijk. Kinderen zijn jong, speels en snel afgeleid. 
 
Doelstelling: groeien naar 30 kinderen. 15 jongens en 15 meisjes. Zondag 14/9 eerste training  
Kwartier korter training. Voorstel contributie: € 125,00 per seizoen. Voorstel wordt goedgekeurd door 
de leden.  

 
6.b. Contributie / vrijwilligersuren eerste teams (senioren en A t/m D-jeugd) 
De afgelopen twee seizoenen hanteerde Forescate het beleid dat alle spelers/speelster van Heren 1, 
Dames 1 en A1/B1/C1/D1 (j/m) een bijdrage moeten leveren in de vorm van 16 uur vrijwilligerstaken 
per seizoen. Het bestuur heeft geconstateerd dat niet iedereen zich aan deze verplichting houdt. Met 
ingang van het huidige seizoen 2014/2015 is het dan ook mogelijk om als alternatief voor het 
verrichten van 16 uur vrijwilligerswerk een extra bijdrage te betalen van € 80,00 als alternatief voor 
deze 16-uursverplichting.  
 
Alle kaderteamspelers krijgen een formulier toegestuurd waarin zij kunnen aangeven voor welke 
activiteit(en) zij 16 uur vrijwilligerswerk gaan verrichten. Spelers/speelsters die dan geen formulier 
inleveren, krijgen medio oktober een contributiefactuur toegestuurd voor hun financiële bijdrage. 
 
Naar aanleiding van enkele vragen van de vergadering volgt nog vanuit het bestuur een nadere 
uitwerking m.b.t. onder andere de handhaving, de tijdspanne waarbinnen het ingevoerd moet worden 
en het aantal verplichte uren voor spelers-speelsters die het hele jaar door al training geven. 
Voorstel extra bijdrage in plaats van het verrichten van de 16 uur vrijwilligerstaken: voor kaderteam-
spelers/speelsters: € 80,00. Voorstel wordt goedgekeurd door de leden. 
 
7.a.  Vooruitblik seizoen 2014/2015 
De voorzitter geeft een uitgebreide presentatie van de plannen voor het seizoen 2014-2015. 
Raadpleeg hiervoor per onderwerp en commissie de dia’s 17 t/m 23 van het Powerpoint document. 
Een korte aanvulling hierop; 

 
1. Het algemene beleidsplan zal door het bestuur in de maand oktober afgerond worden. Er zal ook  
een jaarplan per commissie in verwerkt worden, dat jaarlijks wordt aangepast.  
2. Nieuwe website is nagenoeg klaar. Wordt binnenkort gelanceerd.  

 
 
7.b.  Begroting seizoen 2014/2015 
De voorzitter presenteert bij afwezigheid van de penningmeester Derk-Jaap Engelen de begroting 
2014/2015. 

 

• Een sluitende begroting 2014/2015 is vastgesteld 

• Er ontstaat een discussie tussen de huidige voorzitter en zijn voorgangers Toon Segeren en 
Olivier Kist over de afschrijvingsperiode en de hoogte van de reserveringen per jaar.  
Toon Segeren is van mening dat er momenteel  aanzienlijke reserves worden opgebouwd; 
enerzijds door het toevoegen van een fors resultaat aan de reserves en anderzijds door een forse 
verhoging van de bijdrage voor de velden, ook dat is in feite en reservering voor de toekomst. 
Conservatief begroten en de financiën beheren is mooi, maar de begroting geeft spreker nu de 



                                                                                                         MHC Forescate                 Pagina 4 van 4. 

 

 4

indruk dat het veel is dat de reserves in gaat. Spreker pleit voor een meerjarenbegroting waaruit 
de strategische keuzes voor bijvoorbeeld de veldenkeuze onderbouwd kunnen worden. Olivier 
Kist legt uit waarom het bestuur onder zijn leiding de contributie-inhaalslag in 2012 heeft willen 
maken.  
  

Het streven is om in de zomer van 2016 de toplaag van drie velden (1, 2 en 3) tegelijkertijd te 
vervangen. Aan allerlei veldenopties (1x waterveld//2x semi; 3x semi; 2x semi, 1x zand) kan worden 
gedacht. Het bestuur wil graag de hockeyfaciliteiten verbeteren voor de leden door 
kwaliteitsverbetering te realiseren van de velden. De definitieve keuzes hangen echter mede af van de 
beschikbaarheid van voldoende financiële middelen. Bovenal moeten er verantwoorde financiële 
keuzes worden gemaakt. In het nog te maken plan van aanpak in 2015 wordt het financieringsverhaal 
meegenomen. De club heeft overigens alleen een adviesfunctie, want de stichting SBSSA beslist als 
opdrachtgever.  

 
Uit de voorlopige berekeningen die het bestuur recent weer heeft gemaakt, is gebleken dat de 
contributieaanpassing van de afgelopen jaren waarschijnlijk voldoende is om de verwachte stijging 
van de exploitatielasten met de vervanging van de toplagen van de velden 1 tot en met 3 op te 
vangen. M.a.w.: het bestuur verwacht op basis van de huidige beschikbare informatie geen nieuwe 
contributieverhoging te moeten doorvoeren.  

 
Olivier Kist verzoekt om het financieel plaatje voor de veldenvervanging in 2015 te delen met de 
leden, zodat meer inzicht wordt verkregen. De voorzitter zegt dit toe, maar wijst er wel op dat de 
stichting SBSSA opdrachtgever is en het laatste woord heeft als het om deze vervanging gaat. 

 
 
8. Filmbeelden HGC 
Ons bestuurslid Communicatie Johnno Wesseling heeft direct na de bekendmaking in de media tekst 
en toelichting gegeven over de stand van zaken zover bekend bij Forescate. Dit is ook op onze eigen 
website is gepubliceerd. Meer weten we nu niet. Het lijkt nu wel groter te worden, omdat er meer 
verdachten betrokken zouden zijn en dvd’s met beelden in kleine kring aanwezig zouden zijn. De 
politie heeft Forescate geen informatie gegeven over de omvang waar het gaat om mogelijk gefilmde 
Forescate-speelsters bij HGC door verdachte(n). 
  
Arlette van Noort heeft vanavond een informatie-overleg bijgewoond bij HGC namens onze club. Zij 
heeft ook niet meer nieuws. Ze hebben o.a. gesproken over preventiemaatregelen. Er ligt nu op de 
club een preventiemap ter inzage. 
 
 
 
9. Rondvraag en Sluiting 
Door een ieder is de presentielijst getekend. 
 
Sluiting ALV om 22.45 uur onder dankzegging van alle aanwezigen bij deze vergadering. 

 
 
 
 
 


